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تبلور تولیدات صادرات محور در سایت 
صنعتی منطقه آزاد اروند  

شرکت شمس جاوید اروند، یکی از تولیدکننندگان صنایع 
شیمیایی در منطقه آزاد اروند است که با 6 سال سابقه فعالیت 
در شهرک صنعتی آبادان، تبدیل به یکی از قطب های صادراتی 
منطقه شــده اســت. این واحد تولیدی، بالغ بر 90 نفر نیرو را 
به طور مســتقیم وارد بازار کار کرده اســت و به همین میزان، 
شغل غیرمستقیم ایجاد کرده است.   شمس جاوید اروند، تولید 
کننده محصولات پلیمری- شیمیایی است که با اتکا به تجربه 
طولانی مدیران ارشد و کارشناسان متخصص در زمینه تولید و 
بازرگانی در صنعت پلاستیک، صادرات و واردات مواد پلیمری، 
پلاســتیک های صنعتی)پالت(، انواع افزودنی ها، پیگمنت ها، 
فعالیت خود را در منطقه آزاد اروند، آغاز کرده است. همچنین 
حضور فعال و مســتمر در تهیه و توزیــع کالاهای مربوطه در 
چرخه تولید و امور بازرگانی داخلی و خارجی از جمله اقدامات 
این شرکت به شــمار می آید. شمس جاوید اروند، پیشگام در 
زمینه تامین مواد پلیمری و افزودنی ها، آشنایی کامل با قوانین 
و مقررات بازار و بازرگانی و ایفای درست تعهدات و برخورداری 
از امکانات و ســازوکارهای لازم اســت که بــه تنهایی تمامی 
مؤلفه هایی یک تولیدکننده موفق با قابلیت صادرات محصولات 
به نقاط مختلف کشــور و خارج از مرزهای کشــور را داراست. 
این شــرکت با همت و حمایت سازمان منطقه آزاد اروند، پس 
از شــرکت موفق در ایران اکســپو 2023، در نمایشگاه ارائه 
بســته های سرمایه گذاری در مشهد مقدس نیز حضور یافته و 
یکی از مقاصد سرمایه گذاران، کارآفرینان و کارخانجات تولیدی 

بازدیده کننده از این نمایشگاه است.

اتخاذ تدابیر لازم برای تامین پایدار و توزیع 
عادلانه آب شرب در شهرها و روستاهای 

استان اصفهان
مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان گفت: در تابستان سال 
جاری با استفاده از کلیه ظرفیت ها و امکانات موجود، آبرسانی 
پایدار و توزیع عادلانه آب انجام می شــود. حسین اکبریان با 
اشاره به اهمیت تامین پایدار آب شرب مردم در روستاها اظهار 
داشت: در سال گذشته با اجرای طرح جهاد آبرسانی 18 روستا 
دراســتان از آب شرب پایدار برخوردار شدند و پیش بینی می 
شــود در ســال جاری این رقم به 40 روستا افزایش یابد. وی 
اقدامات فنی و مهندســی در تامین پایدار و توزیع عادلانه آب 
شرب در سطح استان را بسیار موثر دانست و خاطر نشان کرد: 
سیســتم تله متری و دیسپاجینگ تاسیســات آب در استان 
اصفهان یکی از کامل ترین و پیشــرفته ترین سیســتم ها در 
تاسیســات آب کشور به شــمار می آید؛ همچنین نصب و راه 
اندازی 500 تابلو پایش آنلاین فشــار شبکه توزیع یکی دیگر 
از عوامل موثر درتامین و توزیع پایدار آب شــرب در شهرها و 

روستاهای استان قلمداد می شود.
اکبریان خاطرنشان کرد: با بررسی لحظه به لحظه ظرفیت 
منابع و مخازن، زمینه های تامین پایدار آب شــرب مردم در 
ســطح استان فراهم می شود، این درحالیست که کیفیت آب 
شرب خط قرمز آبفای استان است و هر منبع آبی باید قبل از 
در مدار قرار گرفتن، از لحاظ کیفی مورد تایید نهادهای ذیصلاح 

قرار گیرد.

پویش »شهروند مروج« برای نخستین بار 
توسط آبفای استان اصفهان برگزار می 

شود  
مدیر عامل آبفای اســتان اصفهان گفت: پویش شهروند 
مروج به منظور افزایش مشــارکت مــردم در مدیریت مصرف 
بهینه آب برای نخستین بار توسط آبفای استان و با شعار “من 
حامی آب هستم” اجرا می شود.حسین اکبریان اظهار داشت: با 
توجه به افزایش بی سابقه دمای هوا و تبع آن افزایش مصرف 
آب، همراهی مردم در زمینه مدیریت مصرف بهینه آب بیش 
از هر زمان دیگر احســاس می شود.وی تصریح کرد: در چنین 
شرایطی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در کنار اقدامات 
فنی و بهره برداری جهت توزیع عادلانه آب، برنامه های فرهنگی 
و ترویجی متنوعی در این ایام در سطح شهرها و روستاها اجرا 
می کند.مدیر عامل آبفای استان اصفهان افزود: پویش شهروند 
مروج به منظور افزایش مشارکت مردم در مدیریت مصرف بهینه 
آب برای نخستین بار توسط آبفای استان و با شعار “من حامی 
آب هستم” اجرا می شود.وی گفت: در این پویش هم استانی 
های گرامی در صورت مشــاهده هر گونه مصرف بی رویه آب 
مستندات مربوطه را در قالب عکس و فیلم کوتاه در پیام رسان 

ایتا به شماره 093۷2۷10615 ارسال کنند.

مجوز ساخت پلی کلینیک تخصصی تامین 
اجتماعی در گرگان صادر شد  

رمضان زینلی مدیر درمان تأمین اجتماعی استان گلستان 
گفت: سازمان تامین اجتماعی مجوز ساخت پلی کلینیک در 
گرگان را صادر کرده و ما پیگیر تهیه زمین برای ســاخت این 

پروژه هستیم
رمضان زینلی اظهار کرد: در تمام بیمارستان های دولتی 
و دانشگاهی سراسر استان خدمات بستری برای بیمه شدگان 

رایگان است
مدیر درمان تامین اجتماعی گلســتان افزود: زمینی برای 
ساخت درمانگاه در مینودشت خریداری شده است و امیدواریم 

امسال ساخت این پروژه را آغاز شود
وی گفــت: در هفتــه تامین اجتماعی 50 تخت بســیار 
پیشــرفته و اتاق هایی در قالب توسعه هتلینگ به بیمارستان 

تامین اجتماعی گنبد کاووس اضافه خواهد شد
وی با بیان اینکه اســتاندارد ســازی اورژانس بیمارستان 
خاتم الانبیا تامین اجتماعی از برنامه های پیش رو است، بیان 
کرد: همچنین هفت هزار متر فضا برای ساخت یک درمانگاه در 

کنار این بیمارستان در نظر گرفته است
زینلی گفت: در شهرستان رامیان و آزادشهر هم پیگیر خرید 
زمین برای ســاخت درمانگاه هستیم و همچنین یک دستگاه 
تصویربرداری دندانپزشکی برای درمانگاه آزادشهرخریداری و راه 

اندازی شده است
وی خاطرنشــان کرد: در علی آبــاد کتول هم زمین برای 
ساخت درمانگاه خریداری شده است و امیدواریم در هفته تامین 

اجتماعی کلنگ زنی شود
مدیر درمان تامین اجتماعی گلستان گفت: در شهرستان 
آق قلا زمین خریداری شــده و مشکلی برای ساخت درمانگاه 
نداریــم ضمن اینکه در ســال گذشــته 50 تخت به ظرفیت 
بیمارســتان حکیم جرجانی اضافه و یک دســتگاه دیالیز هم 

خریداری شده است
وی در پایــان بیان کرد: ســازمان تامین اجتماعی مجوز 
ساخت پلی کلینیک در گرگان را صادر کرده و ما پیگیر تهیه 

زمین برای ساخت این پروژه هستیم

اخبار

اصفهان - محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه اعلام کرد: 
فولاد مبارکه در راستای تامین آب از دریای عمان با اجرای ابرپروژه 
انتقال آب از طریق شــرکت تامین آب اصفهان صفه بالغ بر 100 
هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری کرده است. اکنون این پروژه از 22 
محل درحال پیشبرد است و سال آینده فاز یک پروژه انتقال آب از 
دریای عمان راه اندازی خواهد شد تا ۷0 میلیون مترمکعب آب به 

اصفهان برسد، این میزان یعنی رفع نیاز آبی تمامی صنایع استان.
مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: این شرکت اقدامات قابل توجهی 
در حوزه معادن از جمله دســت یابی به 55 میلیون تن ذخایر 
قطعی ســنگ آهن به صورت مشــارکت و 25 میلیون تن به 
صورت ملکی، اتمام فاز اکتشاف تفصیلی چهار محدوده و شروع 
فاز دریافت گواهی کشــف ســه محدوده منتج از پهنه انارک، 
ایجاد ظرفیت بیش از یک میلیون و 800 هزار تن سنگ آهن، 
استخراج 3 میلیون و 400 هزار تن ماده معدنی و باطله و 620 

هزار تن سنگ آهن داشته است.
محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه با تاکید بر اهمیت 
معادن برای صنایع فولادی، درباره اقدامات این شرکت در حوزه 
آب و برق گفت: فولاد مبارکه در راســتای تامین آب از دریای 
عمان با اجرای ابرپروژه انتقال آب از طریق شــرکت تامین آب 
صفه بالغ بر 100 هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری کرده است. 
“شرکتی مســئولیت پذیر برای خلق آینده ای بهتر”، به عنوان 
هدف آرمانی گروه فولاد مبارکه تعریف شــده و همکاری های 
فنی و پژوهشــی با تامین کنندگان، مشتریان و مراکز علمی و 
پژوهشی، استراتژی ها، اقدامات و ابتکارات این مجموعه در حوزه 

پایداری است.
طبق توضیحات مدیرعامل فولاد مبارکــه ابرپروژه انتقال آب 
عمان یک پروژه اصلی و ملی تلقی می شود که اکنون از 22 محل 
درحال پیشبرد است؛ به عبارتی کارهای حفاری، لوله گذاری و 

… این پروژه به صورت همزمان انجام می شود. طیب نیا خاطر 
نشان کرد: سال آینده فاز یک پروژه انتقال آب از عمان راه اندازی 
خواهد شد تا ۷0 میلیون مترمکعب آب به اصفهان برسد، این 

میزان یعنی رفع نیاز آبی تمامی صنایع استان.
طیب نیا با اشاره به افزایش قیمت برق و لزوم احداث نیروگاه های 
برقی توضیح داد: قیمت برق در ســه سال گذشته هشت برابر 
شده است و قابل پیش بینی نیست به چه سمتی می رویم. اگر 
در این حوزه ها ســرمایه گذاری نکینم قطعا به شرکتی زیان ده 
تبدیل خواهیم شد. لذا سال گذشته فولاد مبارکه برای احداث 
نیروگاه هــای انرژی تجدیدپذیر خورشــیدی 55 هزار و 386 
میلیارد ریال به صورت ریالــی و 256 میلیون یورو به صورت 
ارزی سرمایه گذاری کرده است. این پروژه ارزشمند هم اکنون 
توسط گروه مپنا در حال تکمیل است و بخش قابل توجهی از 

نیاز فولاد مبارکه به انرژی را تامین خواهد کرد.

عمل به مسئولیت های اجتماعی با رویکرد جدید
فــولاد مبارکــه در طول ســال 1401 با رویکــرد جدید در 
راستای انجام مســئولیت اجتماعی عمل کرد که این رویکرد 
شــامل شناســایی و هدف گذاری در حــوزه  محدودیت ها و 
محرومیت های محیطی، سرمایه گذاری در حوزه های سلامت 
و بهداشــت، آموزش، فرهنگ و اجتماعی می شود. مدیرعامل 
فولاد مبارکه تصریح کرد: ســال گذشته به میزان هزار و 421 
میلیارد ریال در حوزه های زیرساختی و عمرانی، 921 میلیارد 
ریال در حوزه های عام المنفعه، 542 میلیارد ریال در حوزه های 
فرهنگی و اجتماعی، 203 میلیارد ریال در حوزه های سلامت 
و بهداشــت و 163 میلیارد ریال در حوزه آموزش هزینه شده 
است. همچنین فولاد مبارکه اقدامات زیادی ازجمله شکل دهی 
به کسب و کارهای نوپا، تربیت نیروی انسانی، توسعه دانش و… 

انجام داده است.
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سرمایه گذاری ۱۰۰ هزار میلیارد ریالی فولاد مبارکه برای رفع نیاز آبی تمام صنایع استان 

یزد-رئیس کل دادگستری استان یزد با اشاره به ارجاع 60 
درصدی پرونده های قضایی اســتان به کارشناسی گفت: 
تفاوت نظرات کارشناسی در مراحل مختلف رسیدگی یک 
چالش اساسی برای مردم و قضات رسیدگی کننده است.
غلامعلی دهشیری در آیین اتیان سوگند کانون کارشناسان 
رسمی دادگستری کل استان یزد گفت: برخی از حِرف و 
مشاغل مانند قضاوت، پزشکی، وکالت و ...  برای شروع نیاز به 
سوگند دارد که این موضوع نشان از جایگاه حساس و خطیر 
این رسالت هاســت.وی افزود: پس از برگزاری آیین اتیان 
سوگند باید مراقب باشید تا روزمرگی سبب نشود تا شما 
نسبت به آنچه امروز به آن سوگند خورده اید غافل شوید.  
دهشیری با بیان اینکه نظرات کارشناسی باید مستدل و 
مســتند باشد اظهار داشت: کارشناسی شغل نیست بلکه 
اعتباری است که به واسطه اتصال به دستگاه قضا به دست 
آمده است و باید این اعتبار همواره مورد مراقبت قرار گیرد.
وی تصریح کرد: خطاهای جامعه کارشناسی پای حساب 
دستگاه قضا و دادگستری نوشته می شود چرا که شما با 
عنوان و پسوند کارشناسان رسمی دادگستری نامیده می 
شوید.دهشیری، از کارشناسان به عنوان امین دستگاه قضا و 
طرفین پرونده یاد کرد و افزود: راز داری از مهمترین ویژگی 
کارشناسان است و شما باید حافظ حریم خصوصی طرفین 
پرونده باشــید.وی گفت: نظرات کارشناسی به عنوان نظر 
کســانی که دارای توانایی و صلاحیت علمی و فنی لازم از 
یک سو و از ســوی دیگر دانای به کار هستند باید صریح 

و شفاف باشد.

کسب رتبه ممتاز دستگاه قضایی 
استان یزد در ارجاع هوشمند به 

کارشناسی
اراک - شــهردار منطقه یک اراک گفت: بخشــی از پروژه 
احداث تقاطع غیرهمســطح امام خمینی )ره( به دست 
پیمانکار اجرا می شود، اما اصلاح هندسی و آسفالت ریزی 
این طرح به دســت نیروهای شــهرداری منطقه یک به 
سرانجام می رسد.حسین زندیه وکیلی اظهار کرد: یک زمین 
BMX در منطقه احداث شــده است که به محض اینکه 
هماهنگی های لازم با مرکز شهرداری انجام شود، اقدام به 

بهره برداری از آن خواهیم کرد.
وی افزود: احداث تقاطع غیرهمســطح امام خمینی )ره( 
مهم ترین اولویت شهرداری منطقه یک است، بخشی از این 
پروژه به دست پیمانکار اجرا می شود، اما اصلاح هندسی، 
آسفالت ریزی این پروژه به دست نیروهای شهرداری منطقه 

یک انجام می گیرد.
شــهردار منطقه یک اراک خاطرنشــان کرد: طی سه ماه 
نخست ســال، 3800 تن آسفالت در سطح معابر منطقه 
یک پخش شده است، تمام این عملیات به دست نیروهای 
امانی منطقه انجام شده است و در حال حاضر نیز نیروهای 
شهرداری مشــغول توزیع آسفالت با دستگاه فینیشر در 

خیابان هپکو هستند.
مدیر منطقه یک شهرداری اراک با اشاره به ترمیم جداول 
شــهر صنعتی و ایجاد دو فضای مکــث در این محدوده 
خاطرنشان کرد: پیاده راهی به عرض 5.5 متر در بلوار شهدای 
دولت در حال ساخت است که بخشی از عملیات آن سال 
گذشته انجام شده است و احتمالاً تا پایان سال ضلع شرقی 

بلوار کف فرش خواهد شد.

احداث تقاطع غیرهمسطح امام 
خمینی )ره( مهم ترین اولویت 

شهرداری است همدان - رئیس دانشگاه علوم پزشکی همدان با اشاره به اینکه 
اســتان همدان فاقد خدمات رادیوگرافی دولتی بود گفت: در 
هفته دولت شاهد راه اندازی این خدمت در بیمارستان بعثت 
خواهیم بود که کارهای ســخت افزاری آن انجام شــده و در 

مرحله نرم افزاری است.
محمدمهدی مجذوبی اظهار کرد:درصددیم با ایجاد مجموعه 
21 واحدی همراه سرا در بیمارستان بعثت بتوانیم کمکی به 

همراه بیماران داشته باشیم تا دغدغه اسکان نداشته باشند.
وی افزود : 1۷ طرح بهداشتی و درمانی طی هفته دولت افتتاح 
میشود که شمار این طرح ها معادل طرح های 20 ماه گذشته 
اســت و 586 میلیارد تومان اعتبــار عمرانی پروژه های هفته 

دولت است.
مجذوبی تاکید کرد: بزرگترین مناقصه دانشگاه علوم پزشکی 
در حوزه مرکز جامع ســرطان بود که با 363 میلیارد تومان 
انجام شــد و امروز کار در این حوزه به خوبی پیش می رود که 
بیمارستان اکباتان 14 سال پیش کلنگ زنی شده بود و کار آن 
به خوبی پیش نرفته بود تا اینکه طی دو ســال اخیر سرعت 
خوبی گرفت و در حال حاضر در مرحله تجهیز است، امیدواریم 

این پروژه هفته دولت افتتاح شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشــکی همدان بیان کرد: دانشگاه در 
حوزه تحقیقات و فناوری ورودی جدی داشته و صعود هفت 
پله ای را در مدت کوتاه رقم زده که در این زمینه رتبه دوم را 
در کشــور به دست آورده است و  بعد از ماه ها پیگیری پارک 
علم و فناوری علوم پزشکی اســتان مصوب شد که می تواند 
زمینه فعالیت اســاتید و محققان داخل و خارج دانشگاه برای 

تبدیل علــم و دانش به محصول و فناوری های نوین را فراهم 
کند.

مجذوبی گفت: در حوزه دانشجویی و تربیت بدنی دانشجویان، 
ســال 1401 توانستیم سرانه ورزشی را از 4 هزار متر مربع به 
8 هزار مربع متر برسانیم که خوابگاه ریحانه »2« هفته دولت 
افتتاح می شــود و به تعداد 400 نفر به ظرفیت خوابگاه های 

دانشگاه علوم پزشکی اضافه می شود.
وی افزود: چهار مقطع دانشــگاهی به دانشگاه علوم پزشکی 
اضافه شده که دو رشته تشریح و مامایی برای همدان مصوبه 
وزارتخانه را دریافت کرده و دو رشــته کارشناسی هوشبری و 

فوریت نیز برای ملایر اخذ شده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی همدان از جذب بیش از 800 نیرو 
در دانشگاه علوم پزشــکی خبر داد و گفت: در حال پیگیری 
جذب 180 نفر از نخبگان هم هســتیم و کار اســتخدامی به 
نحوی پیش رفته که هر سه ماه یکبار آزمون برگزار می شود و 

افرادی جذب می شوند.
مجذوبی بیان کرد: طی 20 ماه اخیر از مسئولیت ما در ریاست 
دانشــگاه علوم پزشــکی 16 طرح شــامل پروژه 20 واحدی 
خوابگاه متاهلی، بیمارستان 80 تختخوابی فاطمیه، سلامتکده 
طب ایرانی و ســردخانه واکسن غرب کشور بهره برداری شده 
است که از پایگاه سلامت در منطقه سولان، محمدیه، آزادی، 
رضوان و مرکز جامع ســلامت در قاسم آباد، شهید بهشتی، 
تویسرکان و نیز پایگاه های اورژانس در سد کلان و شیرین سو 
و مرکز دیالیز بیمارستان شهید قدوسی نهاوند نیز بهره برداری 

شده است.

خدمات رادیوگرافی دولتی برای نخستین بار در همدان

گلســتان - ابوالفضل تجری در نطق پیش از دستور یکصد و 
چهل و چهارمین جلسه رسمی و علنی شورای اسلامی شهر 
گرگان با اشاره به چالش ها و ضعف های مدیریت شهری در 
موضوعات مرتبط خواســتار پیگیری و نظارت بیشتر شهردار 

بر امور شهری شد
نائب رئیس شــورا با بیان اینکه شهر از شمال گرفته تا شرق 
و غرب و جنوب مشــکلات عدیده ای دارد، گفت: قبلا مردم 
دغدغه هزینه های کفن و دفن داشــتند وامروز کمبود فضا 
برای دفن اموات در مزار امامزاده عبدالله دغدغه مردم اســت
وی افزود: از کمربندی شهید کلانتری و آسفالت نامناسبش 
و یا از پل روگذر شــهید قندهاری و درز انبساط و به اجزای 
پل آســیب می زند بگویم؟! و یا از غرب شهر و میدان بسیج 

و فضای سبزش ؟ یا از شهر بازی که بعد از دو سال همچنان 
در قید بدهی است و هیچ دستاوردی برای شهروندان ندارد.
این عضو شــورای اسلامی شــهر گرگان ادامه داد: از شرق 
بگویم و ترافیک ورودی و خروجی جرجان و مشــاغل مزاحم 
و عدم ســاماندهی آنها و یا از عدم نظم شهرســازی؟ و یا از 
جنوب بگویم و ســایت همکلاســی که سال ها است به امان 
خدا رها شــده و هیچ برنامه ای برای درآمدزایی و اســتفاده 
بهتر از آن دیده نشــده و یا آبشار ســوخته ای که رها شده 

است؟!
نائب رئیس شــورا بــا بیان اینکه آیا شــنبه های جهادی بر 
اســاس کار کارشناسی شــروع شده اســت و یا یک برنامه 
هیجانی؟ اگر کارشناســی شــده با کدام کارشناسان؟ و در 
چه ســطحی و در چه حوزه ای با کدام برنامه مالی در حال 

است؟ پیگیری 
تجــری در ادامه نطق پیش از دســتور خود اظهار داشــت: 
دربــاره شــهرداری درجــه 11 صحبت می کنــم، در مورد 
شهرداری گرگان با پرســنل قدرتمند، متخصص، متعهد که 
روزگاری نــه چندان دور بر بام افتخار و در خدمت رســانی 
ایســتاده بودند، اما امروز چه بر سرش آمده؟ از حقوق، مزایا 
و رفاهیات پرســنل کم کردید تا خرج چــه کاری کنید؟ با 
کدام دستور و مصوبه ای به صورت میلیاردی پول شهرداری 

و حق پرســنل را در جایی که وظیفه منــدی ندارید هزینه 
می کنید؟

وی افزود: در شــهرداری حدود 800  نفر کارگر زحمتکش 
داریم که همواره مشــغول نظافت شهری هستند و از حقوق 
و مزایــا بهره ای حداقلی دارند، آیــا بهتر نبود در عید قربان 
و غدیر به ابن قشــر زحمتکش بســته معیشتی می دادید؟ 
آیا بهتر نیســت به جای پرداختن به وظایف غیرسازمانی به 
موضوعات شهر، شهرداری و نیروهای انسانی خود بپردازید؟ 
بهتر نیســت بازگشــت اموالی که در اختیار ادارات دیگر می 

باشد به انبار شهرداری را پیگیری نمائید؟
نائب رئیس شــورای اسلامی شــهر گرگان در بخش دیگری 
از نطق پیش از دســتور خود از شهردار خواست گزارشی از 
اقدامات انجام شــده بر اســاس تفویض اختیار داده شده در 
سه ماه گذشته به شــورا ارئه نماید و در این خصوص اظهار 
داشــت: اکثر دســتگاه های اجرایی از برنامه های اجرا شده 
توسط شهرداری سوء استفاده نموده و آن را به نام خود تمام 

می کنند که شــهرداری نباید این فضا را ایجاد کند.
تجری ادامه داد: سالن های ورزشی شهرداری نیاز به مرمت 
دارنــد، چرا برنامه ای برای آنهــا ندارید؟ چرا موضوعاتی که 
باید در شهرداری و شورا پیگیری شود در دستگاه های دیگر 

و خارج از این دو ساختمان پیگیری می شود.

وی با بیان اینکه چرا شــهرداری برای برگزاری جشن غدیر 
باید بالغ بر 300 میلیون تومان اجاره اسپیس دهد، در حالی 
که می توانســت با این مبلغ نســبت به خرید این تجهیزات 
اســتفاده نماید، ادامه داد: بی توجهی به شورای شهر توسط 
شــهردار به اوج خود رســید، البته در عمل  و در این دو ماه 
گذشــته به هیچ مکاتبه ای از سوی شــورا پاسخ داده نشده 
اســت، چرا بی توجهی به نهادهایی که شما را دوست دارند 
و توجه به دســتگاه هایی که هیچ بهره ای برای شما ندارند؟  
این عضو شــورای اسلامی شهر گرگان با تاکید بر اینکه باید 
فکری عاجل، اقدام ســریع و انقلابی در جهت رفع مشکلات 
مــردم و اصلاح امور با اســتفاده از ابزارهــای قانونی که در 
اختیار شــورا قرار گرفته، انجام دهیم، اظهار داشــت: پول، 
امکانات، ماشــین آلات و منابع انســانی متخصص و متعهد 
داریــم، امــا مدیر توانمنــد و فکور می خواهیــم که از این 
ظرفیت ها در جهت توســعه، آبادانی و پیشرفت خدمات به 

مردم بهره گیری نماید.
ابوالفضل تجری در پایان اظهار داشــت: آنچه گفتو و نگفتم 
نــه حب و بعض بود و نه منافع شــخصی و امیدوارم خداوند 
متعــال به ما توان و اراده ای را عنایت نماید تا در مســیری 
قــرار گیریم که زمینه ســاز ارائه خدمــات حداکثری برای 

باشیم. شهروندان 

پیگیری  چالش ها وضعف مدیریت شهری دردستورکارشورای اسلامی شهرگرگان 

قزوین- زینب جوادی - داراب بیرنوندی مدیر عامل شرکت 
آب و فاضلاب استان قزوین، میزان پیشرفت فیزیکی پروژه 
های تامین آب آشامیدنی روستایی موسوم به جهاد آبرسانی 
در این اســتان به 46 درصد رســیده و همچنان بالاتر از 

میانگین کشوری است.
داراب بیرنوندی خاطر نشــان کرد: طرح جهاد آبرسانی در 
96 روستای استان و در ذیل پنج مجتمع آبرسانی شامل 
مجتمع های الموت، قاقازان، ضیا آباد 1و2 ، فارســجین و 
ماهین  در قالب قراردادی به مبلغ 239 میلیارد تومان در 

حال اجرا است.
وی اظهار داشــت: با اجــرای طرح جهاد آبرســانی 32 
هــزار نفــر از جمعیت روســتایی اســتان قزوین تحت 
پوشــش خدمات شــرکت آب و فاضلاب قرار می گیرند.                                                                                                                            
بیرنوندی اضافه کرد: برنامه ریزی برای اجرای فاز دوم این 
طرح نیز در دســت اقدام اســت که در قالب آن نیز 140 
روســتای دیگر تحت پوشــش این طرح قرار می گیرند.                                                                                                                        
وی یادآور شد: پروژه های جهاد آبرسانی در استان قزوین 
توســط شرکت آب و فاضلاب اســتان قزوین و مشارکت 
قرارگاه امام حســن مجتبی )ع( و همت و محوریت سپاه 
استانِ  ،سازمان بسیج سازندگی و همکاری و همراهی خوب 
اســتانداری و سایر دستگاههای اجرایی در حال اجراست.                                                                                                         
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان قزوین در خاتمه 
تصریح کرد:  انشالله در ادامه کار با بهره برداری روستاهای 
تعریف شده شاهد تحول عظیمی در موضوع تامین آب پایدار 

برای مناطق مختلف استان در سطح روستاها خواهیم بود.

پیشرفت فیزیکی پروژه های 
جهاد آبرسانی استان قزوین به 

۴۶ درصد رسید
قزوین- زینب جوادی - محمد محجوب سرپرست معاونت 
حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای قزوین گفت: 
در راســتای توزیع عادلانه آب و کاهش خسارت وارده به 
کشاورزان هرگونه برداشت آب از شبکه آبیاری دشت قزوین 
توسط تانکر های سیار ممنوع می باشد. وی اظهار داشت: در 
سال آبی جاری  تغییرات اقلیمی و کاهش محسوس بارش 
ها و نزولات جوی و سومین سال پیاپی خشکسالی سبب 
کاهش شــدید آب انتقالی از سد طالقان به شبکه آبیاری 
دشت قزوین شده، لذا ضروری است سهمیه آب کشاورزان 
براساس طرح های کشت صادره شده از سوی سازمان جهاد 
کشاورزی با رعایت شرایط موجود اصلاح و توزیع به شکل 
عادلانه ای صورت پذیرد.وی افزود: در ســنوات گذشته و 
در سالهای پرآب، به منظور کمک به عملیات ساختمانی 
کارخانجات و کارگاههای مجــاور کانالهای آبیاری، مجوز 
برداشت موقت و محدود از آب شبکه توسط تانکرهای سیار 
صادر می گردید، ولی متاســفانه اراضی و باغچه های فاقد 
سهمیه و طرح کشت از این فرصت استفاده نموده و با خرید 
آب از این تانکرها که عمدتاً بدون مجوز از کانالهای شبکه 
آبگیری می کردند، اقدام به درختکاری و کشت صیفی جات 
در اراضی خود می نمودند و این روند رو به افزایش بوده است.                                                                                                                                     
محجوب ادامه داد: از آنجا که این گونه اراضی براساس الگوی 
کشت صادره از سوی سازمان جهاد کشاورزی استان سهمیه 
ای از آب شبکه آبیاری ندارند و در سال جاری نیز به دلیل 
خشکسالی امکان هرگونه برداشت خارج از سهمیه طرحهای 

کشت فراهم نمی باشد.

ممنوعیت برداشت آب از شبکه 
آبیاری دشت قزوین توسط 

تانکرهای سیار گلســتان - بــا حضور رمضانعلــی ســنگدوینی نماینده 
شهرســتان های گــرگان و آق قــلا در مجلس شــورای 
اســلامی ، علی طالبی مدیرعامل شــرکت گاز اســتان 
گلســتان و تنی چند از مدیران شهرســتان ، ساختمان 
آموزش شــرکت گاز اســتان و همچنین مرکز امداد گاز 

شهر قرق  به بهره برداری رسید
به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز استان گلستان ،در 
مراسم افتتاح ســاختمان آموزش، علی طالبی مدیرعامل 
شــرکت ضمن تقدیر از حضور ارزشــمند نماینده معزز 
مجلس شــورای اســلامی و همراهان، گزارشی از روند 
ســاخت و تجهیز ایــن مرکز آموزشــی ارائــه نموده و 
افزود:این ســاختمان به صورت امانی ساخته شده که در 

این زمینه هزینه ســاخت آن به نصف کاهش یافته است
وی افزود: همواره یکی از اولویت های مهم شرکت تقویت 
برنامه های آموزشــی بوده تا بتواند با استفاده از ابزارها و 
فرصت های آموزشــی مناسب ، نسبت به توانمندسازی و 
افزایش ســطح دانش و اطلاعات کارکنان در بخش های 

عمومی ، فنی و تخصصی قدم بردارد
وی همچنین در مراســم افتتاح مرکز امداد شــهر قرق 
گفت: شــرکت گاز اســتان گلســتان در کنار رســالت 
گازرســانی توجــه زیادی بــه مقوله خدمات رســانی و 
همچنین پایداری و اســتمرار جریان گاز مشترکین دارد 
که امروز شــاهد افتتاح مرکز امداد شهر قرق هستیم تا 
بتوانیم از طریق این مرکز، به صورت شبانه روزی خدمات 
مناسبی را به مردم شریف شهر قرق و روستاهای اطراف 

کنیم ارائه 
در ادامه مهندس ســنگدوینی نماینده شهرســتان های 
گرگان و آق قلا در مجلس شورای اسلامی با قدردانی از 
زحمات مدیرعامل و مجموعه کارکنان شــرکت با اشاره 
به اینکه توجه به منابع انســانی سرمایه اصلی سازمان ها 
اســت افزود:توجه به امر آموزش به عنوان یکی از اولویت 
مهم هر ســازمان جهت توانمندســازی پرســنل همواره 

می باشد موردتوجه 
وی بابیان اینکه شــما بیشــترین ارتبــاط با مردم را در 
سرمایه اجتماعی دارید افزود: خدمات شرکت گاز بسیار 
چشــمگیر و قابل تحســین است و از ســایر دستگاه های 
خدمات رســان چندین پله جلوتر هســتید و باید آن را 
حفظ کنید ، ضمن اینکه وظیفه داریم کنار مردم باشــیم 
و توجــه ما ویژه بوده و در کنار وظیفه خدمت باید آن ها 

را شایســته  احترام گذاشته و امیدآفرینی کنیم
 نماینــده شهرســتان های گرگان و آق قــلا در مجلس 
شورای اســلامی با اشــاره به این نکته که تمام دغدغه 
مجلس و دولت بحث معیشــت مردم به ویــژه در برنامه 
هفتم کشــور هســت اظهار داشت: شــرکت گاز یکی از 
دستگاه های منظم و کارا با خدمات مستمر و با کمترین 
هزینه خدمات رســانی به مردم اســت، لذا انتظار داریم 
با مساعدت سایر دســتگاه ها ،هر چه سریع تر ساختمان 
اداری درخور شــان شــهروندان در این شــهر ســاخته  
شــود تا در یــک فضــای اداری باصفا  به مــردم عزیز 

شود خدمات رسانی 

افتتاح مرکز امداد شهر قرق و ساختمان آموزش شرکت گاز استان گلستان

گـــزارش


